
   Vragen PS over Stakeholder analyse energietransitie Borsele

Vragen Provinciale Staten Antwoorden 
Vragen van Inez Flameling (PvdA-GL)

1. Heeft de provincie een stakeholderanalyse gemaakt van alle partijen die 
betrokken zijn bij de ingrijpende energietransitie in Borsele? (Dan gaat het dus 
niet alleen om kernenergie maar ook alle andere ontwikkelingen). 

Op dit moment is er geen stakeholdersanalyse gemaakt door de 
Provincie. Voor het onderdeel nucleair is de Provincie bezig met het 
opstellen van een consultatieplan. Onderdeel van dit consultatieplan is het 
opstellen van een stakeholdersanalyse. Zodra het consultatieplan gereed 
is, zal deze aan PS worden aangeboden.

2. Zo ja wie is hiervoor binnen de provincie het aanspreekpunt? Bestuurlijke aanspreekpunten zijn gedeputeerde De Bat en Vd Velde.
Ambtelijke aanspreekpunten zijn. Voor nucleair: Loek Schipper en Dave 
Caljouw. Voor andere energie-infraprojecten: Martin Wissekerke

3. Zo ja kan ik deze stakeholderanalyse ontvangen? Zie antwoord onder 1


